
 

 

Referat fra Fællesbestyrelsesmøde 

Torsdag den 25.03.2021 kl. 20.00 til 21.30 via Teams  

 

Deltagere: 

Medlemmer institution: 

Lars Svendsen, skoleleder, Nim Skole og Børnehus  

Inge Mikkelsen, daginstitutionsleder, Nim Skole og Børnehus 

Helle B. Meisner, stedfortræder, Nim Skole og Børnehus 

Karen Bjarnov, medarbejderrepræsentant, Nim Skole og Børnehus 

 

 

Medlemmer forældresiden: 

Morten Leth, formand 

Anja Rolskov, forældrerepræsentant 

Helene Rosing-Asvid, forældrerepræsentant 

Jonna Hedegaard Nielsen, forældrerepræsentant 

Pernille Ræbild Olsen, Forældrerepræsentant 

Pernille Amstrup-Bønløkke, suppleant 

Mette Hoff, forældrerepræsentant 

Maja Udby Jensen, forældrerepræsentant 

Malika Lynggaard Uth, næstformand 

 

 

Afbud fra: 

Pernille Amstrup-Bønløkke 

 
Brød:  

 

  

 

 

Emne  

Dagsorden 

Hvem Referat 

 

1. 

Åbning og eventuelle punkter 
til eventuelt. 

2 minutter  

2. 

Nyt fra skole- og 

dagtilbudsleder, 

medarbejderrepræsentanter, 
elevråd og formand. 

20 minutter Inge, leder børnehuset 

Møde vedr. sommerpasning - mange 

børn i år – medarbejdere skal med til 

pasning i Brædstrup.  

Høringsperiode i forhold til ny 
budgetmodel 

Fra 9/5-27/5 

Afs. Horsens Kommune, Nim skole og børnehus, 
Møllegade 20, Nim,8740 Brædstrup 

  

Dato: 7. april 2021 



 

  Side 2 

6.maj Institutionsforum- deltagelse fra 
Nims bestyrelse.  

AULA- forældre kommer på til 

september. Godt i gang med diverse 

funktioner for personalet. 

Sidste møde - takker af. 

Sidste arbejdsdag 7.maj 

 

Sigrid, fra dagtilbuddet 

Optaget af lederskiftet. 

Corona er blevet hverdag.  Savner 

samarbejdet stuerne i mellem på tværs 
af børnegrupperne. 

Stadig tryg hverdag. 

Mange nye børn. 

Ser frem til fuld personalegruppe. 

 

Karen, Medarbejderrepræsentant 

Vi står overfor endnu en ændring i 
forhold til genåbning. 

Omstillingsparathed - men vi håndterer 
det. 

Nye skolebørn lige efter påske. 

 

Lars, skoleleder 

Ansættelse af ny dagtilbudsleder 
1.august. Proces er i gang. 

Ulla Steensen, som er koordinator, går 

også på efterløn 1.juli. Ulla vil i den 

korte periode overtage praktiske 
opgaver. 

Lars vil overtage evt. personale og 
børnesager i børnehuset. 

Gitte, leder i Østbirk vil stå til rådighed 
indtil ny leder er ansat. 

 

Skolestartsarrangement virtuelt. Det gik 
fint.  



 

  Side 3 

11 nye børn starter efter påske. Vi har 

afviklet samarbejdsforløbet som vanligt- 
dog i udendørs rammer. 

3. 

Dagtilbud 

Økonomi, plan for afdragelse 
af gæld og fremtidsudsigter 

 
10 minutter 

Møde med dagtilbudschef vedr. økonomi. 

Forventeligt at der i løbet af kommende 

år vil blive tilført flere midler. Økonomien 
vurderes som bæredygtig.  

Afdragelse af underskud over 3 år. 

 

4.  

Covid-19 – status skole og 

dagtilbud, Herunder testning 
og genåbning. 

 
10 minutter 

Inge, dagtilbud 

Det går stille og roligt med hverdagen 
med Corona. 

Testning bliver fremadrettet således, at 

medarbejdere i Børnehuset må blive 

testet i deres fritid. 

Skolens testmedarbejder har i en 

periode stået til rådighed, men det ser 
svært ud at finde tid hertil fremadrettet. 

Forventeligt at vaccination skal kunne 
foregå i arbejdstiden. 

 

Lars, skole 

5. – 6.klasse kommer efter påske på 

skift. 

De skal på skift være i Multihuset. 

Vi har god plads. 

Spejderhytten inddrages også.  

Fortsat fjernundervisning - en mindre 

gruppe af børn har behov for at komme i 
skole til nødundervisning. 

Personalegruppens fokus omkring 
Corona og ændringer og tilpasning.  

Testning – alle medarbejdere har 

mulighed for at blive testet på skolen af 

testmedarbejder. 

Efter 5.kl-6.kl kommer tilbage ser det 

svært ud, at vores nuværende 

testmedarbejder kan håndtere opgaven 
tidsmæssigt. 

Vi ser frem til at vi kan være flere 

sammen på skolen. 



 

  Side 4 

Anbefalingerne er, at skolen skal tilbyde 
at teste børn, der er over 12 år.  

Hvis børnene ikke bliver testet på 

skolen, lyder der en kraftig anbefaling til 

at børnene testet anden steds. 

 

5. 

Opfølgning på klagesag i 

skoledelen. 

Redegørelse 

15 minutter En forældregruppe har leveret en klage 
over skolelederen.  

Sagen er lukket. 

Sagen omhandler skolelederens 

beslutning vedr. placering af nyansat 

lærer. En forældregruppe var utilfreds 

med denne beslutning. Forældregruppen 

klagede over skoleleders beslutning til 
skolechefen.  

Skoleleder har fået besked om, at han 
har håndteret sagen korrekt.  

Skal vi have tydeligere principper for 

lærerskift?  

Bestyrelsen tager det som en 
fremadrettet arbejdsopgave. 

 

6. 

Personale og nye ansættelser, 

skole og børnehus. 

15 minutter Ny ansættelse dagtilbudsleder- 

kommunen vil gerne at et 

konsulentfirma forestår processen.  

I procesplan ligger det, at 1-2 

bestyrelsesmedlemmer skal deltage i 

ansættelsesudvalget. Disse vil blive 

interviewet i forhold til hvilken lederprofil 

vi søger. 

Efter gensidig aftale er 
børnehaveklasseleder/pædagog stoppet. 

Nyansættelse pr.1.juni 

Stillingsopslaget er under bearbejdelse. 
Forventes udsendt denne uge. 

Der skal også ansættes en 
skolepædagog pr.1.august 

Ulla Steensen går på pension, Malene 
overtager koordinatoropgaver i SFO. 

Ansat vikar frem til sommerferien. 

Derfor vil I opleve skemaændringer. 

Vi ser, at vi formår at medarbejdere 

tager et større ansvar for at 



 

  Side 5 

børnene/klasserne ikke skal opleve for 
megen uro. 

Der vil være medarbejderrepræsentant i 
ansættelse af dagtilbudsleder.  

Morten, vil gerne deltage i 

ansættelsesudvalget til dagtilbudsleder 

Malica vil også gerne deltage. 

Morten vil spørge Pernille, hvorvidt hun 

vil deltage- og melde tilbage. 

Lars vender tilbage med forventningen 

om hvorvidt to skal deltage ved 
ansættelse af dagtilbudsleder. 

Vi ønsker to medlemmer til deltagelse i 
ansættelse af børnehaveklasseleder 

Mette Hoff vil gerne deltage 

Jonna vil gerne deltage 

7. Elevtal. Elevafgang og 

elevtilgang, Nim Skole 

5 minutter Status for indeværende skoleår  

Elevafgang: 3 

1 specialtilbud 

2 er flyttet 

Tilgang:  

5 elever i løbet af året 

4 mere pr. 1.april 

Opfordring til positive fortællinger om 
Nim skole og Børnehus ud i medierne. 

8.  

SFO – børnetal. Struktur 

10 minutter Børnetallet stiger fra godt 40 til ca. 60. 

Det ser ud til at vi formår at fastholde 

mange børn i SFO-tilbuddet trods 
Corona. 

Morgenpasning har foregået på skolen i 

Coronaperioden. Dette skal vi evaluere 
på. 

Fordele: Barnet skal ikke møde ind to 

steder samme dag. 

En opfordring til, at 

bestyrelsesmedlemmer er undersøgende 

på, hvordan morgen-SFO opleves både i 
børnehaven samt i skolen.  

9. 
Eventuelt 

3 minutter Afklaring vedr. afholdelse af årsmøde 



 

  Side 6 

Lars- vil hellere vente til 15.juni med 

afholdelse af årsmøde fremfor at afholde 
digitalt. Lars vil gerne mødes fysisk. 

Der er ikke valg i år i skoledelen. 

I dagtilbuddet er der mulighed for at 

udskyde valg til september. 

Vi aflyser årsmødet som er fastlagt 
ultimo april. 

Markedsdag og årsmøde slås sammen? 

Hvis det er muligt at forsamles inden 
sommerferien, så vil vi gerne dette. 

Typisk har vi været ca.400 deltagere til 
markedsdagen. 

Skolernes sangdag flyttet til d.21.juni -
måske dette kan tænkes ind. 

Trivselsdag- en tidligere idé om at 

sparke skoleåret i gang samtidig med, at 

vi sparker trivselsgrupperne i gang - evt. 
en lørdag. 

 

 

 

 

 

 


